
1.3.3 Waar had u meer van verwacht? Noem de belangrijkste 3 punten. 

 

Algemeen 

 Ik had meer verwacht dat er zou worden gewerkt aan het beperken van de enorme 

geluidsoverlast van vliegtuigen. De afgelopen 5 jaar is zo wel qua aantal als laagvliegen een 

grote toename te horen en zien geweest.  

 De huidige wethouder is als de minister, ik hoor en luister niet naar de bezwaren. 

Ervaringsdeskundigen oa ex piloten vertellen dat er boven Heiloo helemaal niet op 625 m 

moet worden gevlogen 1000-1200 m geeft voldoende dalingshoek!. Actie is nodig om dit 

dorp te beschermen.  

 Een belangrijk minpunt: het intensieve vliegverkeer. Het verstoort de rust en het groene 

karakter van Heiloo. 

 De aanpak op het thema geluidsoverlast door vliegverkeer (zelfs in Coronatijd, wij wonen 

vanaf maart 2020 in Heiloo) hebben wij veel last van vliegverkeer. Alle thema's zijn goed om 

in kaart te brengen, echter een omgevingsvisie zonder een extremere aan  

 Toen wij hier in 2016 kwamen wonen was het hier nog betrekkelijk rustig op de weg, in de 

winkels  in het bos in de duinen etc., nu met alle nieuwbouw erbij is het in snel tempo overal 

een stuk drukker geworden terwijl de infra structuur van het dorp niet is veranderd, er is 

niet meer natuur bijgekomen, geen betere doorstroming voor het verkeer, ja eigenlijk is 

alles nog zoals het al tien tallen jaren is, maar wel heel veel woningen dus mensen erbij zijn. 

Rust, stilte, dorpser 

 Dorpser  

 Het is bijna precies zo als ik had verwacht. Ik woon nog geen jaar in Heiloo 

 Nuchterder beleid mbt het plaatsen van een dakkapel bijvoorbeeld. 

 

Woning en woonomgeving 
 meer degelijke woningbouw+ tuintjes van 8 m bij 4.90 in Zuiderloo zijn echt te klein om te 

helpen bij vergroenen 

 "Woning beleid ten aanzien van ouderen (die kleiner willen wonen) Ook Heiloo vergrijst. 

Waar worden de kleine  woninkjes voor ouderen gebouwd??? 

 Starters woningen voor de beginners met modale besteding. 

 tuinen groter zouden  

 Rekening houden met bewoners; er wordt door de gemeente vooral geluisterd en 

onderhandeld met projectontwikkelaars die veel geld verdienen aan nieuwe woningen maar 

bewoners zijn de dupe van sommige beslissingen (voorbeeld zeer kleine achtertuinen waar 

dan ook nog 3 afvalbakken in moeten, maar dat minstens ondergrondse afvalbakken!)" 

 meer jongerenhuishoudens" 

 Vind nieuwbouw erg kleine tuintjes hebben en weinig groen en huizen dicht op elkaar. 

 Lange wachttijden voor sociale huurwoningen 

 Woon in blockhovenpark dorpse saamhorigheid...weinig cohesie, zoals buurt bijeenkomsten, 

veel te veel vliegverkeer en autoverkeer en daarmee geluid 

 kinderspeelplekken ( er is niet één!!)  

 Meer en uitgebreidere kinderspeelplaatsen 



 Toen ik nog wat jonger was, had ik meer verwacht om te doen voor jeugd. 

 Daarnaast heb ik 'zorg' over de verstedelijking. Steeds meer groen wordt opgeofferd voor 

woningbouw.  

 Te dure nieuwbouw 

 Dat de gemeente meer zal zorgen dat de Historie van Heiloo meer aandacht krijgt en oude 

beloftes (wat op papier vast geschreven staat ) worden waargemaakt en subsidie daarvoor 

niet word terug gedraaid naar nul en laat de burgers het zelf oplossen. 

 En dat alleen maar de Witte Kerk belangrijk is, er zijn ook andere dingen, gebouwen en 

monumenten die aandacht nodig hebben en terug moeten komen. 

 Minder sterke groei in woningen 

 

 

Groen 
 meer groen 

 De groenvoorziening, ik had verwacht dat er beter en ecologischer groenvoorziening zou zijn 

en onderhoud gedaan zou worden, met meer aandacht voor biodiversiteit. 

 Inboeten van kwaliteit groenvoorziening, te veel grasaanwas. 

 Meer in groen 

 Het onderhoud van het groen 

 

 

Voorzieningen 

Winkels/horeca 
 Dorpcentrum het Loo wat steeds kaler wordt 

 gevarieerde aanbod van winkels 

 ik mis wel een echt gezellig centrum 

 meer levendigheid (kroeg/restaurants)  

 Punt voor verbetering: winkelcentrum 

 De weekmarkt is een beetje saai 

 't Loo is echt een gedrocht in de stad. Alleen naar binnen gekeerd. Het ""plein"" ervoor 

nergens goed voor behalve de markt. zonde van de ruimte. Hier kan veel meer mee gedaan 

worden 

 er is niet echt een centrum 

 Horeca (restaurants)  

 Ik kan dat eigenlijk niet benoemen. Ik ben tevreden over de faciliteiten in Heiloo. Het enige 

wat ik mis is een bioscoop, zoals vroeger daar het Astatheater er was. 

 aantal koffietenten en restaurants valt tegen 

 

Verkeer/bereikbaatheid, Auto 
 Kennnemerstraatweg lijkt drukker te zijn geworden, dit gaat ten koste van het dorpse 

karakter  

 Minder drukte op Kennemerstraatweg  

 aansluiting op de A9 die niet doorgaat 



 Bereikbaarheid (aansluiting op de A9) 

 Verkeer is heel irritant en onlogisch, met name de ontsluiting van de wijk Zuiderloo 

 Minder verkeer 

 30 kilometer zone wordt vaak genegeerd 

 

Fiets-voetganger 
 Voetgangervriendelijlheid bij station (veel auto's) en smalle, hobbelige stoepen in de oudere 

straten. Bij 't Loo ook auto's over, wat oogt, een voetgangersgebied. 

 Een aantal fietspaden zijn erg slecht onderhouden. Vooral aan Vennewatersweg  

 Aanleg voet en fietspaden 

 

Openbaar vervoer  
 Openbaar vervoer 

 

Sociaal  
 Activiteiten  

 Ik had een socialer beleid verwacht meer gericht op diverse doelgroepen, dus ook meer 

aandacht voor sociale/bestuurlijke misstanden, jong volwassenen en minder bedeelden. 

 Meer sociale sfeer in de buurt. 

 Veiligheid 

 

Klimaat/duurzaamheid- 

 Ik had gehoopt dat Heiloo ten aanzien van klimaat en bereikbaarheid een 

innovatiever/vooruitstrevend beleid zou voeren.  

 Afval scheiding; achterhaald en wordt nu plots per saldo veel duurder 

 


